


文安工业区污水处理厂土建项目施工组织设计

摘  要

随着经济的飞速发展，建筑行业也快速发展起来，因此对项目的管理也越来越被重视。

现在施工组织设计不仅是技术性文件，而是作为指导项目管理的一份综合性文件，指导整

个建设项目的活动，保证项目能够正常进行。

本设计本着科学、合理、高效的原则，编制了这份施工组织设计。施工组织设计包含

项目概况、建设部署、建设布局、施工进度、资源需求规划等内容。运用了所学到的所有

基本理论知识，对工程从准备工作到竣工验收的全部过程进行了计划。
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ABSTRACT

With the rapid development of the economy, the construction industry has also developed 
rapidly, so the management of the project has been paid more and more attention.Now the 
construction organization design is not only a technical document, but a comprehensive 
document to guide the project management, guiding the activities of the entire construction 
project to ensure that the project can proceed normally.

This design has been designed in accordance with the principles of science, rationality and 
efficiency.The construction organization design includes project overview, construction and 
deployment, construction layout, construction progress, and resource demand planning.Using all 
the basic theoretical knowledge I have learned, I have planned all the processes from preparation 
to completion and acceptance.
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